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Z Á P I S N I C A 

OBECNÉHO  ZASTUPITEĽSTVA 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
Z á p i s n i c a 

zo 16. zasadnutia obecného zastupiteľstva, konaného 23. februára 2005 

 

Prítomní:  

1. Ing. Milan Rybár – starosta obce 

2. Ing. Vladimír Plžik – prednosta OcÚ 

3. Božena Balková – kontrolórka obce 

          4. Elena Borsíková – zapisovateľka 

 

Poslanci: 

      1. Ing. Mgr. Janka Bednáriková 

      2. Ing. Peter Belica 

      3. Ing. Eva Bencová 

4. Ing. Jarmila Bohušová 

5. Ing. Ján Jamriška 

 6. MUDr. Eva Konvitová 

 7. Ondrej Majtáň 

 8. Dušan Malko 

 9. Ján Očka 

        10. Ján Zubček 

 

Ospravedlnený: Ing. Igor Miert 
 

Hostia:         Eva Plžiková 

Peter Slobodník 

   Zdenko Lisík 

   František Bednár 

   Ján Šupík 

   Dana Cervanová 

   Jozef Farkaš 

   Ľubomír Mažári 

            

 Rokovanie OZ otvoril a viedol starosta obce Ing. Milan Rybár. Uviedol, že 

obecné zastupiteľstvo bolo zvolané v  stanovenej lehote a že všetci poslanci OZ 

boli včas pozvaní. Skonštatoval, že z celkového počtu 11 poslancov OZ je 

prítomných 7 poslancov  a  zasadnutie je v zmysle § 2 Zákona SNR č. 369/90 Zb. 

o obecnom zriadení uznášania schopné. 

 

 



 Za overovateľov zápisnice boli menovaní: 

          1. Ing. Jarmila Bohušová 

          2. Dušan Malko 

 

Do návrhovej komisie boli navrhnutí a OZ jednomyseľne schválení: 

1      1.  Ing. Eva Bencová 

2      2.  Ing. Ján Jamriška 

3      3.  Ján Zubček 

 

Program:  1. Kontrola plnenia uznesení 

  2. VZN o čase predaja v obchode a čase prevádzky služieb 

  3. Ročné správy o výsledkoch finančných kontrol – obec, ZŠ 

4. Správa hlavného kontrolóra k záverečnému účtu obce, včítane ZŠ za  

    rok 2004 

5. Záverečný účet obce za rok 2004 

4                6. Hospodárenie s. r. o. RZ Plutva za rok 2004 

          7. Správa hlavného kontrolóra k hospodáreniu RZ Plutva s. r. o.  

                        za rok 2004 

  8. Správa o činnosti hlavného kontrolóra za rok 2004 

  9. Informácia o zabezpečovaní finančných prostriedkov na odstránenie  

                        havarijného stavu budovy školy a stanovenie ďalšieho postupu 

         10. Zmeny rozpočtu obce na rok 2005 

         11. Informácia o koncepte riešenia územného plánu obce 

         12. Rôzne 

         13. Návrh na uznesenie 

                      

K bodu 1. Správu o splnení uložených uznesení z predchádzajúceho zasadnutia 

OZ  podali: 

- prednosta OcÚ - doposiaľ sa mu nepodarilo zorganizovať stretnutie 

zo všetkými zainteresovanými stranami na vyriešenie prístupovej 

komunikácie ku strelnici, preto úloha zostáva naďalej v riešení 

- starosta obce informoval, o dohode s predstaviteľmi Ekopolis-u,  že 

od 1. 1. 2006 do konca roka 2010 budú z obce vyvážať  biologický 

odpad  

- starosta obce povedal, že vyslovil  písomne a na rokovaniach 

s dodávateľmi a investorom stavby „Kanalizácia“ ústne 

nespokojnosť občanov s priebehom výstavby kanalizácie, písomný 

materiál z uvedených rokovaní predložil poslancom k nahliadnutiu 

- prednosta OcÚ informoval, že RZ Plutva s. r. o. do 31. 12. 2005 

vrátila poskytnutú pôžičku obci vo výške 1 mil. Sk obci 



- hlavná kontrolórka obce informovala, že vykonala kontrolu plnenia 

uznesení za rok 2004 - písomné spracovanie je priložené pri 

zápisnici  

- na zasadnutie sa dostanovila poslankyňa MUDr. Eva Konvitová  

K bodu 2.  V zmysle uznesenia OZ číslo 15, zo dňa 16. 12. 2005 prednosta OcÚ  

vypracoval VZN o čase predaja v obchode a čase prevádzky služieb 

 v obci. Nové VZN sa najviac dotkne Biliard clubu OREA, Cukrárne  

Kubala a Bistra Rosička. Pred rokovaním bolo sprístupnené VZN 

verejnosti vo  vývesnej tabuli 15 dní podľa platnej legislatívy  

a pohostinské zariadenia a reštaurácie ho obdržali v písomnej forme. 

Pripomienka bola len jedna – a to od majiteľov Disco klubu OREA   

ktorí žiadajú, aby OREA bola zaradená v kategorizácii obchodu  

a prevádzky služieb do VI. kategórie. 

S týmto návrhom nesúhlasí predsedníčka komisie výstavby ÚP a ŽP.  

Predseda správy majetku a finančno ekonomickej privítal zmenu  

prevádzkovej doby v disco clube uvedenú   v návrhu VZN z dôvodu, 

že okolie okolo neho je v nočných hodinách zákazníkmi clubu 

znečisťované, porušuje sa nočný kľud a nesúhlasí a nesúhlasí so 

zmenou zaradenia do VI. kategórie pretože tento club  nie je kultúrne 

zariadenie.    

Ing. Eva Bencová súhlasí s výnimkou, ale len jednorázovo z dôvodu   

sťažností občanov na porušovanie nočného kľudu a znečisťovanie  

okolia. 

Prítomný Zdenko Lisík spolumajiteľ clubu OREA povedal, že za dobu 

ich 10 ročného podnikania vytvorili v obci zábavný club ktorý 

navštevuje hlavne mládež. Priznal, že niekedy po diskotéke je na ulici 

a vo farskom dvore porozbíjané sklo, odteraz prisľúbil pravidelné 

upratovanie okolia.   

Náčelník OP žiada, aby podnikatelia v zariadení mali  zabezpečenú 

usporiadateľskú službu.  

Prítomní poslanci za podmienky vytvorenia usporiadateľskej služby na  

diskotékach a zábavách súhlasia so zaradením clubu do VI. kategórie.  

O tomto dal hlasovať zástupca starostu. Hlasovania sa zúčastnili:  Ing.  

Peter Belica, Ing. Eva Bencová, Ing. Jarmila Bohušová, Ing. Ján  

Jamriška, MUDr. Eva Konvitová, Ondrej Majtáň, Dušan Malko, a Ján  

Zubček. Hlasovania sa zdržal Ing. Peter Belica a ostatní poslanci 

s návrhom súhlasili. 

K bodu 3.    Ročné správy o výsledkoch finančných kontrol ktoré sú priložené pri  

zápisnici a boli uskutočnené v zariadeniach obce a v ZŠ prijali  

prítomní poslanci bez pripomienok. 



K bodu 4. Hlavná kontrolórka obce prečítala správu ktorá je súčasťou zápisnice  

k záverečnému účtu obce, včítane ZŠ za rok 2004. Prítomní poslanci ju  

prijali bez pripomienok. 

- na zasadnutie sa dostanovil poslanec Ján Očka   

K bodu 5. Záverečný účet  tvorí prílohu zápisnice. Stanovisko hlavnej  

kontrolórky je prijať účtovnú závierku záverečného účtu za rok 2004  

 bez výhrad a jej písomné stanovisko je priložené k zápisnici. 

Aj predseda komisie správy majetku a finančno ekonomickej tlmočil  

doporučenie komisie schváliť záverečný účet obce. 

Za prijatie záverečného účtu obce za rok 2004 dal hlasovať zástupca  

starostu. Hlasovania sa zúčastnilo 9 prítomných poslancov a všetci  

jednohlasne s návrhom súhlasili.  

K bodu 6. Správu o hospodárení RZ Plutva s. r. o. za rok 2004 predniesol konateľ  

Dušan Malko. Po zlúčení oboch obecných s. r. o. v roku 2004 začala  

nástupnícka s. r. o. hospodáriť so stratou 1,4 mil. Sk. Do konca roka  

2004 sa strata znížila na 400 tis. Sk. Podiel na znížení strany má aj  

zníženie počtu zamestnancov v s. r.o.   

V športovom dome z časti ubytovacej a z bufetu  zisk v roku 2004 je  

vyšší ako bol v roku 2003. Na Plutve príjmy z ubytovacej kapacity sú  

vyššie, ale z reštauračnej činnosti sú nižšie ako boli v roku 2003.  

Podľa neho sa  zariadenie Plutva prevádzkovať bez straty nedá.   

Navrhuje, aby poslanci zvážili či aj naďalej sa bude pokračovať  

v jej prevádzkovaní, pretože zariadenie je v zlom technickom stave  

a režijné náklady sú vysoké. 

Stanovisko hlavnej kontrolórky je priložené k zápisnici. 

Predsedníčka DR Ing. Jarmila Bohušová informovala, že na DR   

uvažovali o tom, ako pomôcť zariadeniu k zvýšeniu tržieb a zhodli sa 

na  názore, areál predať takému kupcovi, ktorý zariadenie vylepší 

a bude i naďalej slúžiť verejnosti.  

Jej osobný názor je, Plutvu radšej prenajať alebo vypísať konkurz na  

nového konateľa, menovať novú dozornú radu a opäť žiadať finančné  

prostriedky z fondov. 

- Aj starosta obce sa prikláňa k názoru zariadenie prenajať a otvoril  

k tomuto bodu diskusiu.  

- Názor komisie správy majetku a finančno ekonomickej je, že 

sprevádzkovaním kúpaliska by sa strata nevykryla, žiadajú aby konateľ 

do budúceho zasadnutia predložil reálnu koncepciu pre rok 2005, 

pretože hospodáriť so stratou nie je možné. 

- To isté zopakoval aj prednosta OcÚ a súhlasí s názorom DR, t. j.  

Plutvu predať. 



- MUDr. Eva Konvitová spochybnila tvrdenie konateľa, že 

zariadenie  

prevádzkovať bez straty sa nedá a navrhuje, aby obec žiadala 

o finančné prostriedky z fondov. Tohto názoru je aj poslanec Ondrej 

Majtáň. 

- Ing. Eva Bencová súhlasí s predajom ale aj s prenájmom, podľa  

toho, čo bude výhodnejšie pre obec, myslí že keď s. r. o. nevedeli  

hospodáriť bez straty, súkromník to asi dokáže. 

Za predložený návrh zariadenie prenajať, prípadne hľadať kupca dal 

hlasovať starosta. Hlasovania sa zúčastnilo 10 poslancov. Zdržali sa 

Dušan Malko a Ján Zubček, ostatní s návrhom súhlasili. 

K bodu 7.    Správu hlavného kontrolóra k hospodáreniu RZ Plutva s. r. o. za rok  

2004 prijali poslanci bez pripomienok. Správa je súčasťou zápisnice.  

K bodu 8.   Správu o svojej činnosti hlavného kontrolóra za rok 2004 predniesla  

Božena Balková a táto tvorí prílohu zápisnice. Poslanci ju zobrali na 

 vedomie bez pripomienok. 

K bodu 9.  Starosta informoval, že obec dostala odpoveď na požiadavku finančných  

prostriedkov na odstránenie havarijného stavu budovy školy,  že  

žiadosť je zaradená v zásobníku čakateľov. Predpokladá že do týždňa  

sa mu podarí získať viac informácií. 

K bodu 10. Z dôvodu havarijného stavu domu číslo súpisné 149 na Nám. SNP  

vynútila sa  potreba zmeny rozpočtu obce vo výdavkovej časti a to na  

zakúpenie susedného už vyhliadnutého domu  od Vladimíra Čabudu na  

presťahovanie nájomníkov. Situácia je naliehavá, lebo domu hrozí  

zrútenie – informoval prednosta OcÚ. 

O súhlas zadania vypracovania znaleckého posudku a zakúpenia domu  

od Vladimíra Čabudu požiadal prednosta. Hlasovania sa zdržala  

MUDr. Eva Konvitová a ostatní 9 poslanci s návrhom súhlasili.  

K bodu 11.  Starosta obce informoval, že na 9. marca t. r. bol stanovený termín na  

prerokovanie koncepcie riešenia územného plánu obec. 

K bodu 12.  Rôzne: 

- prednosta OcÚ informoval, že firma Manesman rozširuje svoje  

aktivity, že firma GAT v rámci priemyselnej zóny začne s výstavbou 

objektov v 6/05 a predpokladom zahájenia výroby odliatkov pre 

automobilový priemysel v 11/05 – s týmto zámerom súhlasia všetci 

prítomní poslanci 

- prednosta OcÚ žiada o súhlas zrušenia starého požiarneho poriadku 

zo 7. 5. 1998, ktorý už bol nahradený novým poriadkom – poslanci 

jeho návrh odobrili jednomyseľným súhlasom 

- z dôvodu zmeny v zákone o MP za komunálne odpady a drobné 



stavebné odpady bol vypracovaný dodatok k VZN obce. S návrhom  

dodatku súhlasia všetci prítomní poslanci. 

- doktorky ambulancií na Ul. partizánskej požiadali starostu obce 

o pomoc pri riešení   úpravy nájmu ich ambulancií s Biblickou školou 

Martin, prípadne aby obec odkúpila prízemie kde sú umiestnené 

ambulancie a tieto im následne prenajala. Starosta obce na to 

odpovedal, že už viac krát rokoval s predstaviteľmi Biblickej školy 

o znížení sadzby za prenájom, čo mu však doposiaľ neprisľúbili 

a návrh na odkúpenie prízemia budovy BŠ je nerealizovateľný. 

Prisľúbil, že v prípade vyhľadávania vhodnejších priestorov im bude 

nápomocný. Všetci prítomní poslanci so starostom jednomyseľne 

súhlasili. 

- prednosta OcÚ informoval, že vyhodnotením zimnej údržby MK 

našim traktorom zistili úsporu  240 tis. Sk oproti minulého roku, čím 

sa ukázal nákup traktora ako vysoko efektívny. Starosta obce navrhuje, 

aby sme aj v budúcnosti boli sebestačný zakúpiť ďalší traktor, lebo 

tento má vysokú opotrebovanosť, je naň veľká záťaž – pri odhŕňaní 

snehu najazdí denne aj 60 km. 

  S týmto návrhom súhlasili jednomyseľne všetci prítomní poslanci. 

- prednosta OcÚ predložil návrh na zrušenie uznesenia č. 14 z 

26.10.2004 o pridelení rezervného bytu na Ul.29. augusta č. 74 Zdenke 

Čujkovej z dôvodu, že menovaná sa z obce odsťahovala. 

Všetci prítomní poslanci s návrhom bez pripomienok súhlasili.  

- Prednosta OcÚ informoval o poskytnutých formách príspevkov 

v m. r. rímsko katolíckej a evanjelickej cirkvi. 

- MUDr. Eva Konvitová sa posťažovala, že pred budovou BŠ zimná  

údržba bola nedostatočná.  

- Prednosta OcÚ v zastúpení predsedu komisie kultúry a športu 

povedal o ich činnosti. Poslankyňa Ing. Eva Bencová navrhla 

požadovať od predsedu komisie kultúry a športu písomnú informáciu 

a o pláne kultúrnych akcií na rok 2005 a o jednotlivých športových 

kluboch a oddieloch ktoré pôsobia v obci a o ich financovaní. 

- Hlavná kontrolórka navrhla zrušiť uznesenie č. 9 z 22. 1. 2004 

o odpustení 50 % poplatkov z predaja alkoholu a tabakových výrobkov 

Anna Kubalovej z dôvodu, že uvedené uznesenie táto nenaplnila 

a v mesiaci decembri m. r. sa proti nemu odvolala. 

  Všetci prítomní poslanci s jej návrhom jednomyseľne súhlasili. 

- Ing. Jarmila Bohušová informovala o priebehu rokovania, návrhoch  

a doporučeniach komisie výstavby ÚP a ŽP 



a/ navrhujú odsúhlasiť zámer odpredaja pozemku Bohušovi Čiljakovi 

vo výmere podľa GP, ktorý si dá vypracovať na vlastné náklady a to 

v cene 20,- Sk/m2, ktorý si v dobrej viere postavil prístavbu domu 

z časti na pozemku obce. 

b/ Vojtech Adam z Ul. Gen. Svobodu žiada o majetkoprávne 

vysporiadanie pozemku KN 1516/250 o výmere 143 m2, ktoré je  

majetkom obce, ale vedený je ako ich vlastníctvo. Komisia doporučuje 

pozemok od Vojtekovcov odkúpiť  

c/ TTS Martin s. r. o. na základe zmeny podnikateľského zámeru vo 

veci využitia pozemku parc. č. KN 2100/124 o výmere 3366 m2 

ponúka tento na výstavbu rodinných domov a žiadajú prehodnotenie 

pozemku na tento účel. Podľa návrhu ÚP je pozemok plánovaný ako 

park – zeleň. Komisia v predmetnej časti nedoporučuje výstavbu 

rodinných rodinných domov, ale postupovať v zmysle schvaľovaného 

ÚP obce.  

d/ Likvidátor Severoslovenských tehelní ponúka na predaj chodníky 

a prístupové komunikácie slúžiace občanom – komisia doporučuje  

odkúpenie týchto parciel KN 44/1 o výmere 1457 m2, KN 2105/15      

o výmere 945 m2 a KN 2105/51 o výmere 205 m2 v cenovej relácii 1,-

Sk/m2. 

Za návrhy komisie výstavby ÚP a ŽP dal hlasovať zástupca starostu 

a všetci 9 prítomní poslanci jednomyseľne s nimi súhlasili. 
  
  Celá rozhodujúca problematika z dnešného zasadnutia obecného 

zastupiteľstva bola zahrnutá do návrhu na uznesenie. Návrh na uznesenie 

vypracovala  členka návrhovej komisie – poslankyňa Ing. Eva Bencová. 

Hlasovania sa zúčastnilo 9 prítomných poslancov a všetci boli za jeho prijatie. 

 Rokovanie ukončil starosta obce Ing. Milan Rybár a prítomným poďakoval 

za účasť. 

 

Zapísala: Elena Borsíková 

 

 

I.        Overovateľ:  Ing. Jarmila Bohušová  

 

II. Overovateľ:  Dušan Malko  

 

 

Ing. Vladimír Plžik                Ing. Milan Rybár 

    prednosta OcÚ                                starosta obce 



Z á p i s n i c a 

zo 17. zasadnutia obecného zastupiteľstva, konaného 5. mája 2005 
 

Prítomní:  

1. Ing. Milan Rybár – starosta obce 

2. Ing. Vladimír Plžik – prednosta OcÚ 

3. Božena Balková – kontrolórka obce 

          4. Elena Borsíková – zapisovateľka 

 

Poslanci: 

      1. Ing. Mgr. Janka Bednáriková 

      2. Ing. Peter Belica 

      3. Ing. Eva Bencová 

6. Ing. Jarmila Bohušová 

7. Ing. Ján Jamriška 

 6. MUDr. Eva Konvitová 

 7. Ondrej Majtáň 

8. Dušan Malko 

9. Ing. Igor Miert 

        10. Ján Očka 

        11. Ján Zubček 

 
 

Hostia:         Ing. Branislav Kottek 

Peter Mušinský 

   JUDr. Jozef Petráš, CSc. 

   Ing. arch. Viera Šotníková 

   Ing. arch. Peter Nezval 

   Dana Cervanová 

   Jozef Farkaš 

Ivan Borič 

               

 Rokovanie OZ otvoril a viedol starosta obce Ing. Milan Rybár. Uviedol, že 

obecné zastupiteľstvo bolo zvolané v  stanovenej lehote a že všetci poslanci OZ 

boli včas pozvaní. Skonštatoval, že z celkového počtu 11 poslancov OZ je 

prítomných 11 poslancov  a  zasadnutie je v zmysle § 2 Zákona SNR č. 369/90 Zb. 

o obecnom zriadení uznášania schopné. 

 

 Za overovateľov zápisnice boli menovaní: 

          1. Ing. Ján Jamriška 



          2. Ján Zubček 

 

Do návrhovej komisie boli navrhnutí a OZ jednomyseľne schválení: 

5      1.  Ing. Mgr. Janka Bednáriková 

6      2.  Ing. Peter Belica 

7      3.  Ondrej Majtáň 

 

Program:  1. Kontrola plnenia uznesení 

  2. Koncept riešenia územného plánu obce Sučany 

3. Informácia o zákone č. 428/2002 Z. z. o ochrane osobných údajov    

    a jeho noviel 

4. Informácia o „Hodžových dňoch“ 

5. Informácia o činnosti komisií 

6. Rokovací poriadok komisie na ochranu verejného záujmu 

7. Rôzne 

8. Návrh na uznesenie 

 

K bodu 1.  Starosta obce informoval, že predseda komisie kultúry a športu 

vypracoval písomnú informáciu o pláne kultúrnych akcií na rok 2005 

a o jednotlivých športových kluboch a oddieloch ktoré pôsobia v obci. 

Táto správa tvorí prílohu zápisnice.  

 

K bodu 2. Ing. arch. Vieru  Šotníkovú  a  Ing. arch. Petra Nezvala privítal starosta  

obce a  ako  spracovateľom  Územného plánu obce  udelil im  slovo. P.  

Šotníková   vysvetlila  doterajšiu   históriu  spracovania  ÚP,  ktorý   je  

spracovaný v súbornom stanovisku a tvorí prílohu  zápisnice.  Súborné  

stanovisko bolo prerokovávané na komisii výstavby ÚP a ŽP a    

vznesené pripomienky sú už v tomto návrhu zapracované.  

 

K bodu 3. Prednosta OcÚ podal informáciu a poučenie o zákone č. 428/2002 Z. 

z.,  predovšetkým o ochrane osobných údajov, ako aj o bezpečnostnom 

projekte obce. Požiadal poslancov, aby svojim podpisom potvrdili, že 

boli poučení o mlčanlivosti a nešírení osobných údajov, s ktorými 

prišli do styku pri výkone činnosti poslanca OZ, alebo člena komisie 

obecného zastupiteľstva. 

 

K bodu 4. Informáciu o „Hodžových dňoch“ podal starosta obce. Na Úrade vlády 

  SR, ktorý zastrešuje tieto slávnosti získal informácie o rozvrhu poduja- 

tí. Výstava  o živote a diele Milana Hodžu a kladenie vencov na jeho 

hrob bude v Martine. V našej obci mu bude odhalený  pamätník. Obec 



požiadala Úrad vlády SR o navýšenie predchádzajúcej požiadavky o 

finančné prostriedky na 160 tis. Sk na vybudovanie oplotenia okolo 

plánovaného pamätníka. Text na pamätníku navrhuje starosta v tomto 

znení: 

Dr. Milan Hodža 

politik, štátnik, vedec a novinár 

prvý Slovák – predseda, vlády ČSR 

*1878 Sučany + 1944 Clearwater, USA 

Zaslúžil sa o slovenský národ a Slovensko. 

Vďační rodáci. 

 2005 

Za predložený návrh zmeny rozpočtu a za uvedený text na pamätníku, 

dal hlasovať zástupca starostu jednotlivo. Hlasovania sa zúčastnili 

všetci 11 poslanci a jednomyseľne návrhy schválili.  

 

K bodu 5. Predsedníčka komisie výstavby ÚP a ŽP Ing. Jarmila Bohušová podala  

informáciu o programe komisie zo dňa 2. 5. t. r. a následné stanoviská:  

- Manželia Hurajovci z Ul. J. A. Komenského žiadajú o odkúpenie 

pozemku pred ich rodinným domom v šírke cca 50 cm pre účel 

vybudovania oplotenia. Komisia nedoporučuje vybudovanie 

oplotenia ani odpredaj pozemku z dôvodu, že všetky rodinné domy 

na tejto ulici a ich fasády licujú s verejným priestranstvom. 

Doporučujú im na dobu do ukončenia výstavby kanalizácie 

umiestniť pred domom ľahkú priehľadnú zábranu. 

- Odkúpenie rodinného domu od Anny Matulovej na Ul. Ď. 

Langsfelda č. 18 a parcela KN 18 o výmere 316 m2 za účelom 

zlúčenia predmetnej parcely s už odkúpenou časťou, komisia 

doporučuje za cenu dohodou – maximálne do 100 tis. Sk. 

- Firma SLOV-INTEC – žiada o prenájom prízemia Športového 

domu pre účely prevádzkovania reštaurácie. Komisia prenájom  

nedoporučuje z dôvodu plánovanej rekonštrukcie ŠD. 

- Doriešenie majetkoprávnych vzťahov na pozemku KN 1748 

v záhradkárskej osade Biele brehy diel č. 136 – 3695 m2, diel č. 37 

– 181 m2 a diel č. 32 – 5 m2 komisia navrhuje uskutočniť opravným 

protokolom - prevod z majetku obce do majetku SPF Bratislava. 

- Ďalej komisia sa zaoberala problémom skládky biologického 

odpadu. V zmysle zákona od r. 2006 budú obce povinné zabezpečiť 

odvoz biologického odpadu – na tento účel navrhujú zriadiť 

skládku vo dvore viac účelového skladu. 



- Ing. Milan Paľo požiadal o odkúpenie pozemku KN č. 657 na Ul. 

stará hradská. Komisia nedoporučuje predaj pozemku, pretože jeho 

zámer nie je v súlade s koncepciou územného plánu obce. 

- Komisia navrhuje pre vysporiadanie pozemkov na Ul. železničnej, 

Sološenkovej a Gen. Svobodu vykonať geometrické zameranie 

potrebných pozemkov na náklady obce. 

- KST Sučany žiada od obce odpredaj pozemku KN č. 3704/4, kde 

má postavené chaty a tieto chcú skolaudovať. Komisia 

nedoporučuje odpredaj pozemku, navrhuje jeho dlhodobý prenájom 

za symbolickú cenu. 

- Predsedníčka komisie informovala, že sa zaoberali sťažnosťami 

občanov ohľadne dezolátneho stavu komunikácií, narušenia 

trativodov a kanalizácie dažďovej vody a poškodzovania majetku 

občanov v súvislosti s budovaním kanalizácie. 

- Na uvedené reagovali prítomní občania a požiadali o slovo:  

JUDr. Jozef Petráš sa domnieva, že obec neuplatňuje sankčné  

opatrenia u dodávateľa kanalizácie za spôsobené nedostatky vo 

výstavbe. Navrhuje, aby sa voči dodávateľovi začalo správne 

konanie. 

Ivan Borič žiada, aby sa na Ul. podskala vybudovali trativody, 

pretože po daždi ulica je neschodná.  

Občianka Ul. J. A. Komenského Mária Lukáčová svoj diskusný 

príspevok k  realizácii kanalizácie na tejto ulici poslala písomne. Pri 

prezentácii bol doručený všetkým poslancom a tvorí prílohu 

zápisnice.  

 

Ing. Igor Miert, predseda komisie kultúry a športu informoval, že na 

zasadnutí komisie  prerokovávali monografiu obce, ktorá je pred 

ukončením a schvaľovali: 

- text obecnej kroniky za rok 2004  

- vydanie bulletinu pri príležitosti I. ročníka Dní Dr. Milana Hodžu, 

konaného pod záštitou predsedu vlády SR Mikuláša Dzurindu  

 

MUDr. Eva Konvitová, predsedníčka komisie sociálno zdravotnej, 

školstva a mládeže informovala, že na komisii navrhli  sociálne 

výpomoci 13 občanom a 6 občanom ich nedoporučili z dôvodu, že 

neboli splnené podmienky na poskytnutie dávok sociálnej pomoci. 

Starosta obce informoval, že sa podarilo obci umiestniť  občana 

Rudolfa Baláža do domova dôchodcov a navrhol poskytnúť Domovu 

dôchodcov a Domovu sociálnych služieb pre dospelých v Turč. 



Tepliciach sponzorský príspevok vo výške 15 tis. Sk. Všetci prítomní 

poslanci s návrhom bez pripomienok jednomyseľne súhlasili.  

 

Komisia obchodu, služieb a cestovného ruchu nezasadala – informoval 

predseda Ing. Ján Jamriška. 

 

K bodu 6. Za  predsedu komisie obecného  zastupiteľstva  na  ochranu  verejného  

záujmu navrhol prednosta  OcÚ  Ing.  Petra  Belicu  a požiadal 

prítomných o súhlas, prípadne o iné návrhy. Za návrh, aby Ing. Peter 

Belica bol predsedom komisie hlasovali Ing. Mgr. Janka Bednáriková, 

Ing. Eva Bencová, Ing. Jarmila Bohušová, Ing. Ján Jamriška, MUDr. 

Eva Konvitová, Ondrej Majtáň, Ing. Igor Miert, Ján Očka a Ján 

Zubček, zdržali sa Ing. Peter Belica a Dušan Malko. 

Prednosta OcÚ  redložil  návrh   Rokovacieho   poriadku  komisie  OZ 

v Sučanoch na ochranu verejného záujmu na schválenie. K uvedenému 

návrhu poslanci nemali pozmeňujúce pripomienky, preto ich požiadal 

o hlasovanie, ktorého sa zúčastnili všetci prítomní poslanci. Za návrh 

hlasovali Ing. Mgr. Janka Bednáriková,    Ing. Peter Belica, Ing. 

Jarmila Bohušová, Ing. Ján Jamriška, MUDr. Eva Konvitová, Ondrej 

Majtáň, Dušan Malko, Ing. Igor Miert, Ján Očka a Ján Zubček, zdržala 

sa Ing. Eva Bencová. 

 

K bodu 7. - Prednosta  OcÚ  zdôvodnil  návrh  dodatku  č. 2  VZN  platný pre rok 

2005 o miestnom  poplatku  za  komunálne  odpady  a drobné stavebné  

odpady,  ktorým  sa   pre   tento  rok  predlžuje   termín  na   zaplatenie  

poplatku za komunálne odpady. O návrhu dal hlasovať prednosta OcÚ  

a všetci 11 prítomní poslanci s návrhom jednomyseľne súhlasili. 

- Červený kríž Martin oznámil obci, že náš občan Milan Cibák získal  

Diamantovú plaketu prof. Jánskeho za 80 násobné darcovstvo krvi. Za 

uvedené mu prináleží v zmysle platného VZN cena obce Sučany 

a finančný príspevok - informoval prednosta OcÚ. S uvedeným 

poslanci jednomyseľne súhlasia.  

- V MŠ sú poruchové plynové kotly, preto starosta obce navrhuje, 

aby bola vypracovaná projektová dokumentácia na ich výmenu 

a potom následná realizácia ich výmeny. 

- Prednosta OcÚ informoval, že bol zakúpený projektor Panasonic za 

cenu 37 tis. Sk pre RZ Plutva s. r. o. a požiadal poslancov o súhlas 

zmeny v rozpočte obce. Všetci 11 prítomní poslanci bez pripomienok 

s uvedeným súhlasili. 

- Predsedníčka DR RZ Plutva s. r. o. Sučany Ing. Jarmila  Bohušová 



informovala o prijatých opatreniach dozornej rady voči s. r. o. a tie 

najdôležitejšie sú nasledovné: 

a/ bola dokončená inventúra majetku a spracované zoznamy, ktoré 

predchádzajúci konateľ neurobil. Inventúrou bol zistený rozdiel 

v hodnote - 10 770,- Sk a DR navrhla po zohľadnení odpisu DHM   

znížiť zostávajúcu pohľadávku pre bývalého  konateľa Ján Zubčeka o 

5 tis. Sk. 

b/ zvýšiť kontroly u reštauračných zariadení 

c/ urobiť plán dovoleniek tak, aby nebola ovplyvnená prevádzka 

zariadení 

d/ prítomný prednosta OcÚ v zmysle uznesenia OZ navrhol na DR 

systém platenia nájmu nasledovne: 

- FO zaplatí Plutve s. r. o. za užívanie priestorov   9 tis.Sk/mes. 

- obec prispeje FO            100 tis. Sk/ ročne 

               - Plutva s.r.o. zaplatí obci za prenájom                     1 tis. Sk/mes. 

               - RIWERK zaplatí obci za prenájom reštaurácie    22,1 tis. Sk/ mes. 

  e/ vzhľadom na predložené predbežné výsledky hospodárenia s. r. o.  

od začiatku roka 2005 navrhuje dozorná rada vykonať kroky 

smerujúce k prenájmu, resp. k odpredaju objektov rekreačného 

zariadenia.  

Po následnej rozprave sa s týmto návrhom stotožňujú  aj všetci 

poslanci.  

- Kontrolórka obce B. Balková informovala o výsledku hospodárenia 

RZ Plutva s. r. o. za l. štvrťrok 2005, ktorý je so stratou 580 tis. Sk. 

- Konateľ Dušan Malko povedal, že strata v porovnaní s m. r. je 

nižšia a terajšie tržby nasvedčujú že sa zníži. Na prilákanie zákazníkov 

sa kúpil projektor, podávajú k pivu grilované krídelká a placky. 

V úmysle má zakúpiť laserovú strelnicu.  

- Poslanec Ondrej Majtáň informoval, že Zuzana Dobošová a jej 

sestra Martina Dobošová v reprezentovaní obce v Slovenskom pohári a 

na majstrovstvách Európy  v skialpiniste obsadzujú popredné miesta. 

Podľa platného VZN im patrí ocenenie  obce Sučany. 

Poslanci sa dohodli na udelení cien obce obom sestrám Dobošovým 

a s tým spojenú finančnú odmenou.  

- Ďalej Ondrej  Majtáň  pripomienkoval, že  cesta  na  „Ontário“  je 

neprehľadná pre motoristov pre rozkonárené kríky, žiada o ich 

odstránenie. 

- Poslanec  Ján  Očka  požiadal,  aby  vodné  nádrže /za Skalou a na 



Hliníku/  neboli  úplne vypustené, ale bola tam ponechaná minimálna 

hladina vody na liahnutie žiab. Na toto mu odpovedal starosta obce, že 

Povodie Váhu to nedovoľuje, preto by sa mali ochranári s nimi spojiť.  

- Kontrolórka  obce  Božena  Balková  požiadala  starostu  obce, aby 

upozornil ŽSR na nevyhovujúci technický stav železničnej čakárne na 

stanici. 

 

       Celá rozhodujúca problematika z dnešného zasadnutia obecného 

zastupiteľstva bola zahrnutá do návrhu na uznesenie. Návrh na uznesenie 

vypracovala  členka návrhovej komisie – poslankyňa Ing., Mgr. Janka 

Bednáriková. Hlasovania sa zúčastnilo 11 prítomných poslancov a všetci boli za 

jeho prijatie. 

 

 Rokovanie ukončil starosta obce Ing. Milan Rybár a prítomným poďakoval 

za účasť. 

 

 

Zapísala: Elena Borsíková 

 

 

 

I.        Overovateľ:  Ing. Ján Jamriška   

 

II. Overovateľ:  Ján Zubček 

 

 

 

Ing. Vladimír Plžik                Ing. Milan Rybár 

    prednosta OcÚ                                starosta obce 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Z á p i s n i c a 

z 18. zasadnutia obecného zastupiteľstva, konaného 7. júla 2005 
 

Prítomní:  

1. Ing. Milan Rybár – starosta obce 

2. Ing. Vladimír Plžik – prednosta OcÚ 

3. Božena Balková – kontrolórka obce 

          4. Elena Borsíková – zapisovateľka 

 

Poslanci: 

 1.  Ing. Mgr. Janka Bednáriková 

      2.  Ing. Peter Belica 

      3.  Ing. Eva Bencová 

4. Ing. Jarmila Bohušová 

5. Ing. Ján Jamriška 

 6.  MUDr. Eva Konvitová 

 7.  Ondrej Majtáň 

8. Dušan Malko 

9. Ing. Igor Miert 

        10. Ján Očka 

        11. Ján Zubček 

 
 

Hostia: Mgr. Marta Lamošová 

  Oľga Gallová 

  Mária Lukáčová 

  Jozef Farkaš 

 

 Rokovanie OZ otvoril a viedol starosta obce Ing. Milan Rybár. Uviedol, že 

obecné zastupiteľstvo bolo zvolané v  stanovenej lehote a že všetci poslanci OZ 

boli včas pozvaní. Skonštatoval, že z celkového počtu 11 poslancov OZ je 

prítomných 11 poslancov  a  zasadnutie je v zmysle § 2 Zákona SNR č. 369/90 Zb. 

o obecnom zriadení uznášania schopné. 

 

Za overovateľov zápisnice boli menovaní: 

          1. Ing. Peter Belica 

          2. Ondrej Majtáň 

 

Do návrhovej komisie boli navrhnutí a OZ jednomyseľne schválení: 

1.  Dušan Malko 



2.  Ing. Jarmila Bohušová 

3.  Ján Zubček 

 

Program:  1. Kontrola plnenia uznesení 

  2. Oprava strechy ZŠ – financovanie 

  3. Zmeny rozpočtu obce 

  4. Rôzne 

8                6. Návrh na uznesenie 

 

K bodu 1. Uložené úlohy na predchádzajúcom zasadnutí OZ  boli splnené 

nasledovne: 

- voči dodávateľovi prác výstavby kanalizácie v obci za nedodržanie 

harmonogramu sa začalo správne konanie a bola mu udelená 

pokuta 100 tis. Sk 

- Železnice SR boli  upozornené na veľmi zlý technický stav čakární 

na železničnej stanici 

- prenájom garáží RZ PLUTVA s. r. o. bol ukončený 

- za účelom vysporiadania pozemkov na sídlisku Malý Diel bola 

daná objednávka na ich zameranie Katastrálnemu úradu Martin  

- vydané bolo rozhodnutie obnovy trativodov na vytipovaných 

miestach. 

 

K bodu 2.   O priebehu prác na oprave strechy ZŠ informoval starosta obce. Na jej  

úhradu po ukončení prác nám ešte chýba  6,2 mil. Sk. O finančné  

prostriedky požiadal ministra výstavby a ministra školstva. Minister 

školstva  mu prisľúbil 50 %  z  požadovanej čiastky. Zatiaľ starosta 

navrhuje dve alternatívy na úhradu faktúr a to: 

a/ sumu na opravu strechy vykryť plne z rozpočtu obce a to s použitím 

prostriedkov, ktoré sú viazané na rekonštrukciu kúpaliska a ŠD  

b/ zobrať si 3,5 mil. Sk úver.  

Opravou strechy  sa rekonštrukcia školy nekončí, potrebujeme ešte cca  

35 mil.Sk. V havarijnom stave sú kanalizačné zvody, ktoré sú upchaté. 

- Ing. Peter Belica informoval, že komisia správy majetku a finančno    

ekonomická sa zaoberala aj týmito navrhovanými zmenami        

a doporučuje OZ prijať druhý variant, 

- v rozprave poslanci navrhujú vybavenie väčšieho úveru-až 4 mil.Sk 

a to na opravu telocvične a vymaľovanie tried, 

- starosta s tým nesúhlasí, maľovanie tried a oprava telocvične sa 

môže zrealizovať z vlastných zdrojov a jeho zámerom je to uskutočniť 

cez letné prázdniny. 



Za prijatie druhého variantu, t. j. vybavenie 3,5 mil. úveru dal hlasovať 

zástupca starostu obce a všetci prítomní 11 poslanci s tým 

jednomyseľne súhlasili.  

 

K bodu 3.    a/ Prednosta OcÚ vysvetlil zmeny rozpočtu obce vyvolané rekonštruk- 

ciou ZŠ SNP – podrobný rozpis zmeny tvorí prílohu zápisnice. 

b/ Komisia správy majetku a finančno ekonomická doporučuje, aby 

uvedené zmeny boli schválené.  

c/ Ďalej Ing. Peter Belica informoval, že po podaní informácie hlavnej 

kontrolórky na komisii sa dozvedeli o dotácii vo výške 770 013,40 Sk, 

ktorá nebola do konca m. r. vyčerpaná a musela byť vrátená MF SR. 

Usúdili, že uvedené nebolo spôsobené úmyselne, ale že došlo 

k organizačnému zanedbaniu. Navrhujú, aby starosta obce prijal do 

budúcnosti  opatrenia na zamedzenie podobnej situácie. 

K tomuto návrhu sa pripájajú aj poslanci Ing. Jarmila Bohušová, Ján 

Zubček a Ing. Eva Bencová a žiadajú o tom podanie správy na 

budúcom zasadnutí OZ. 

d/ Hlavná kontrolórka vykonala kontrolu v oddieloch TJ Tatran  -

kolkárskom a futbalovom a vypracovala správy o ich finančnom 

hospodárení – tieto tvoria prílohu zápisnice. Skonštatovala, že 

hospodárenie oboch oddielov je v súlade so zákonom o účtovníctve.  

V rozprave Ing. Jarmila Bohušová doporučila vyzvať FO, aby si aj 

vlastným pričinením zvýšili príjem na svoju činnosť a to získaním 

podielu 2 % zaplatenej dane z príjmov fyzických osôb a zvýšením 

členských príspevkov.  

Toho istého názoru je aj Ing. Eva Bencová  a porovnávala ich  príjmy 

na členskom. Navrhuje, aby obec na činnosť športovým oddielom 

prispievala len určitým percentom a boli tak prinútení  vo väčšej  

miere  pokrývať výdavky z vlastných zdrojov. A takýto návrh na 

určenie príspevku na športovú činnosť jednotlivých oddielov  by mala 

vypracovať komisia kultúry a športu. Oponoval jej Ing. Igor Miert, že 

komisia nemá na to podklady, vypracovať takúto analýzu by mali 

pracovníci OcÚ. 

D. Malko vysvetlil veľký rozdiel v príjmoch na členskom. Členovia 

kolkárskeho oddielu platia ročné členské 500,- Sk a hráči 400,- Sk, 

príjmy majú aj z prenájmu kolkárne. Členovia futbalového oddielu 

platia členské len 50,- Sk a žiaci a ženy členské neplatia vôbec.  

 

K bodu 4.    Prednosta OcÚ predložil OZ: 

- Žiadosti o dotáciu Rímsko katolíckeho farského úradu Sučany na  



rekonštrukciu farskej budovy a Cirkevného zboru evanjelickej   cirkvi  

a. v. Sučany na zakúpenie elektronického organu. 

Komisia správy majetku a finančno ekonomická doporučuje  

príspevok po 10 tis. Sk na vykrytie mimoriadnych nákladov pre  

obidve cirkvi. 

Za návrh komisie hlasovali všetci prítomní poslanci  a jednomyseľne 

s návrhom komisie súhlasili. 

- Informáciu o zamietnutí žiadosti  na finančné prostriedky na reali -

záciu „Programu podpory rozvoja komunitnej sociálnej práce“. 

- Žiadosť Jaroslava  Jamrišku  o predĺženie  nájomnej zmluvy na Fit - 

nes centrum do 31. 12. 2010. Komisia správy majetku a finančno 

ekonomická nedoporučuje predĺženie nájmu, ale navrhuje premiestniť 

tam nájomníkov z Ul. nám. SNP 49, lebo tento dom je v havarijnom 

stave. Stanovisko komisie podporuje aj starosta obce. 

- Návrh na vyradenie majetku v užívaní RZ Plutva s. r. o. v celkovej  

hodnote 637 558,10 Sk (inv. č. 2/10/021 už asanovaný objekt šatní – 

316 6897,10 Sk, inv. č. 7/10/010 zničené sociálne zariadenie –  

67 800,- Sk,  inv. č. 7/10/011 zničené sociálne zariadenie mont. 3 – 

184 890,- Sk,  inv. č. 7/10/012 zničené sociálne zariadenie – 67 971,- 

Sk). 

- Návrh MŠ na odpustenie platby rodičov detí s odkladom školskej 

dochádzky, príp. detí vrátených z 1. ročníka ZŠ do MŠ  v sume 300,- 

Sk na čiastočnú úhradu nákladov spojených s hmotným zabezpečením 

predškolského zariadenia. Jedná sa o deti ktoré na základe posúdenia 

pedagogicko - psychologickej poradne alebo zo zdravotných dôvodov 

nenastúpia do 1. ročníka. V tomto školskom roku 2005/2006 sa jedná o 

4 deti. 

Za odpustenie platby hlasovali poslanci: Ing., Mgr. Janka Bednáriková, 

Ing. Peter Belica, Ing. Jarmila Bohušová, Ing. Ján Jamriška, Ondrej 

Majtáň, Dušan Malko, Ing. Igor Miert, Ján Očka a Ján Zubček.  

Ing. Eva Bencová a MUDr. Eva Konvitová sa zdržali  hlasovania.  

- Požiadavku MŠ na vykonávanie individuálnej logopedickej 

starostlivosti od 1. 10. 2005 do 30. 6. 2006 učiteľkami so vzdelaním 

špeciálny pedagóg v rozsahu 4 hodiny týždenne formou nadčasovej 

práce. 

Za túto požiadavku hlasovali Ing., Mgr. Janka Bednáriková, Ing. Peter 

Belica, Ing. Eva Bencová, Ing. Ján Jamriška, MUDr. Eva Konvitová, 

Ondrej Majtáň, Dušan Malko, Ing. Igor Miert, Ján Očka a Ján Zubček.  

Ing. Jarmila Bohušová sa zdržala hlasovania. 

- Vyhodnotenie   ponúk  SPP  o odkúpenie  budovy  PLS  Sučany,  



kde naša obec nebola zaradená pre nízku ponuku. 

- Žiadosť Anny Kubalovej na predĺženie prevádzkovej doby v reštau- 

rácii Pod Skalou a žiadosť na otváracie hodiny bufetu. S predĺžením 

prevádzkovej doby OZ nesúhlasí a v tomto bode trvá na dodržiavaní 

VZN obce č. 01/2005. S otváracími hodinami Bufetu od 6,00 hod. 

bude OZ súhlasiť po schválení dodatku tohto VZN o čase predaja 

v obchode a čase prevádzky služieb, ktorý tvorí prílohu zápisnice.  

Všetci prítomní poslanci s návrhom dodatku VZN  jednomyseľne 

súhlasili. 

- Návrh na zmenu v článku 3, bodu 5 VZN č. 4/2003 o poskytovaní 

dotácií a návratných finančných výpomocí z rozpočtu obce. Návrh 

tvorí prílohu zápisnice.  

 Všetci prítomní poslanci s týmto návrhom jednomyseľne súhlasili. 

- Informáciu o riešení sťažnosti A. Móricovej ktorá susedí 

bezprostredne s pekárňou na znečisťovanie ovzdušia. Prednostovi OcÚ  

majiteľ pekárne  prisľúbil že komín bude čistiť 2 x mesačne, 

namontuje naň filter, zmení druh uhlia a vykurovacie médium.  

- Uznesenie Okresného riaditeľstva Policajného zboru SR Martin, že 

ukončili trestné stíhanie vo veci trestného činu podvodu pri prenájme 

priestorov ZŠ z roku 2000 z dôvodu premlčania. 

- Žiadosť RZ Plutva s. r. o. Sučany o zakúpenie laserovej strelnice T 

100. Komisia správy majetku a finančno ekonomická nedoporučuje 

žiadosti vyhovieť z dôvodu nedostatku finančných prostriedkov.  

 

Starosta obce informoval: 

- Že oslavy „Hodžových dní“ prebehli dôstojne v našej obci a  

v Martine, vyúčtovanie poukázaných finančných prostriedkov sme 

zaslali na Úrad vlády ešte s ďalšou požiadavkou na ich dofinancovanie 

a treba nám už premýšľať na ich druhom pokračovaní. 

- Že Zinkovňa Martin má zámer vybudovať si za Rozvodňou 

prevádzku a firma Hranipex a. s. má tiež zámer vybudovať v tejto 

lokalite veľkokapacitné sklady.  V súčasnosti prebieha pripomienkové 

konanie a k tomuto sa bude vyjadrovať aj komisia výstavby a ÚP. 

 

Kontrolórka obce informovala, že jednala so zodpovedným 

pracovníkom ŽSR v Žiline ohľadom technického stavu čakární v našej 

obci. Tento jej prisľúbil, že čakáreň smerom na Žilinu bude opravená 

do konca mesiaca septembra a do konca októbra t. r. bude opravená 

čakáreň smerom na Košice. 

 



Ing. Jarmila Bohušová oboznámila OZ s programom a závermi 

zasadnutia komisie výstavby a ÚP: 

- Dagmar Karcolová žiada o odkúpenie  z  parcely 2037/2 vytvorené  

parcely KN 1769/17 – 6 m2, KN 1769/8 – 6 m2 a KN 1769/9 18 m2. 

Komisia doporučuje predaj za cenu 100,-Sk/m2. 

- O žiadostiach o stavebné povolenie Ing. Milana Paľu a Jána 

Nemčeka komisia navrhuje rozhodnúť po rokovaní so spracovateľom 

ÚP.   

- O potrebe vytypovania narušených i nových trativodov, ktoré vybu- 

duje dodávateľ stavby ako náhradu za nedodržanie zmluvných 

podmienok. 

- Komisia navrhuje nasledovné doriešenie pozemkov pod garážami 

na podhradskej ceste Jurajovi Matulovi st., Jurajovi Matulovi ml. 

a Jozefovi Kapustovi u ktorých po geometrickom zameraní bolo 

zistené, že zasahujú do susedného pozemku ktorého vlastníkom je Ing. 

Mlynár tak, že terajšie garáže zbúrajú a postavia si nové na parcele KN 

2100/13 vo vlastníctve obce podľa predchádzajúcich dohôd. 

 

Mgr. Marta Lamošová – riaditeľka ZŠ SNP poďakovala starostovi 

obce a tím, ktorí boli nápomocní pri oprave strechy školy.  

 

       Celá rozhodujúca problematika z dnešného zasadnutia obecného 

zastupiteľstva bola zahrnutá do návrhu na uznesenie. Návrh na uznesenie 

vypracoval  člen návrhovej komisie – zástupca starostu Dušan Malko. Hlasovania 

sa zúčastnilo 11 prítomných poslancov a všetci boli za jeho prijatie. 

 

 Rokovanie ukončil starosta obce Ing. Milan Rybár a prítomným poďakoval 

za účasť. 

 

Zapísala: Elena Borsíková 

 

I.        Overovateľ:  Ing. Peter Belica    

 

II. Overovateľ:  Ondrej Majtáň 

 

 

 

 

Ing. Vladimír Plžik                Ing. Milan Rybár 

    prednosta OcÚ                                starosta obce 



Z á p i s n i c a 

z 19. zasadnutia obecného zastupiteľstva, konaného 10. augusta 2005 
 

Prítomní:  

1. Ing. Milan Rybár – starosta obce 

2. Ing. Vladimír Plžik – prednosta OcÚ 

3. Božena Balková – kontrolórka obce 

          4. Elena Borsíková – zapisovateľka 

 

Poslanci: 

 1.  Ing. Mgr. Janka Bednáriková 

      2.  Ing. Peter Belica 

3. Ing. Jarmila Bohušová 

4. Ing. Ján Jamriška 

 5.  MUDr. Eva Konvitová 

 6.  Ondrej Majtáň 

7. Dušan Malko 

8. Ing. Igor Miert 

          9.  Ján Očka 

        10.  Ján Zubček 

 

Ospravedlnená: 

 

 1. Ing. Eva Bencová 

 

 Rokovanie OZ otvoril a viedol starosta obce Ing. Milan Rybár. Uviedol, že 

obecné zastupiteľstvo bolo zvolané v  stanovenej lehote a že všetci poslanci OZ 

boli včas pozvaní. Skonštatoval, že z celkového počtu 11 poslancov OZ je 

prítomných 10 poslancov  a  zasadnutie je teda v zmysle § 2 Zákona SNR č. 369/90 

Zb. o obecnom zriadení uznášania schopné. 

 

Za overovateľov zápisnice boli menovaní: 

          1. Ing. Mgr. Janka Bednáriková 

          2. Dušan Malko 

 

Do návrhovej komisie boli navrhnutí a OZ jednomyseľne schválení: 

1.  Ján Očka 

2.  Ondrej Majtáň 

3. Ján Zubček 

 



Program:  1. VZN o záväzných častiach územného plánu obce Sučany 

  2. Rôzne 

  3. Návrh na uznesenie 

 

K bodu 1. Starosta obce uviedol, že Územný plán obce je kompletne spracovaný  

a prerokovaný v súlade s § 22 zákona č. 50/1976 Zb. v znení 

neskorších predpisov o územnom plánovaní a stavebnom poriadku a že 

v súlade s § 25 ods. 2 zákona č. 50/1976 Zb. v znení neskorších 

predpisov o územnom plánovaní a stavebnom poriadku bol kladne 

posúdený Krajským stavebným úradom odborom územného 

plánovania  v Žiline, ktorý predložený návrh ÚPN-O Sučany odporúča 

na schválenie v obecnom zastupiteľstve. Schválením ÚPN-O stráca 

platnosť pre vymedzené katastrálne územie obce Sučany Uznesenie 

Vlády SSR č. 282/79 zo dňa 9. 7. 1981, ktorým bol schválený Územný 

plán hospodársko-sídelnej aglomerácie Martin (URBION Banská 

Bystrica). Všetky pripomienky z priebehu pripomienkového konania 

k ÚPN-O tvoria jeho prílohu. Tento materiál prevzal starosta deň pred 

rokovaním OZ a požiadal o jeho schválenie. 

- Predsedníčka  komisie  výstavby  ÚP  a  ŽP  nesúhlasí s predloženým        

 návrhom  uznesenia  v  bode IV.,  z dôvodu  že  VZN v zmysle platnej  

 legislatívy    musí    byť   zverejnené   pred   zasadnutím  OZ  14   dní. 

 S ostatnými bodmi uznesenia súhlasí. 

 V následnej rozprave sa poslanci stotožňovali s pripomienkou Ing. J.        

 Bohušovej. 

 Zástupca starostu obce požiadal prítomných o hlasovanie: 

- za ÚP obce - hlasovali všetci prítomní a jednomyseľne  s ním 

súhlasili  

- za VZN o záväzných častiach ÚP obce hlasovali Ján Očka, Ondrej 

Majtáň a Dušan Malko, hlasovania sa zdržali Ján Zubček, Ing. Igor 

Miert, Ing. Jarmila Bohušová, MUDr. Eva Konvitová, Ing. Mgr. 

Janka Bednáriková, Ing. Peter Belica a Ing. Ján Jamriška.    

VZN obce Sučany o záväzných častiach územného plánu obce  

týmto Sučany schválené nebolo. 

 

K bodu 2.  Prednosta OcÚ podal informáciu o rokovaní komisie na prideľovanie 

sociálnych bytov a predložil poradovník na pridelenie obecných bytov 

na Ul. tehelnej na obdobie jedného roka a návrh na predĺženie 

nájomných zmlúv u bytov na Ul. 29. augusta 74 do 31. 12. 2006 

nájomníkom Igorovi Lacikovi a Viliamovi Kľučkovi.  Prítomní 

členovia obecného zastupiteľstva uvedené prijali bez pripomienok. 



 

 Starosta obce informoval že:  

- v súčasnosti pripravuje získanie 3,5 mil. úveru na úhradu faktúry 

za obnovu strechy školy ktorá bude cca vo výške 2,1 mil. Sk a za 

zvyšné finančné prostriedky plánuje kúpu  traktora. Za prijatý úver by 

obec ručila a hnuteľným majetkom t. j. traktorom, 

- firma ZIPP, ktorej v správnom konaní obec udelila pokutu vo výške 

100 tis. Sk navrhuje po jej odpustení vykonanie zemných prác vo 

výške 300 tis. Sk na prepojenie káblovej televízie medzi Vrútkami 

a Sučanmi, všetci prítomní poslanci s tým súhlasia a žiadajú aby bola 

vyhotovená o tom písomná dohoda, 

- firma Slovasfalt ide zrekonštruovať technológiu a areál svojej 

prevádzky v našej obci 

 

  Celá rozhodujúca problematika z dnešného zasadnutia obecného 

zastupiteľstva bola zahrnutá do návrhu na uznesenie. Návrh na uznesenie 

vypracoval  člen návrhovej komisie – zástupca starostu Dušan Malko. Hlasovania 

sa zúčastnilo 10 prítomných poslancov a všetci boli za jeho prijatie. 

 

 Rokovanie ukončil starosta obce Ing. Milan Rybár a prítomným poďakoval 

za účasť. 

 

Zapísala: Elena Borsíková 

 

I.        Overovateľ:  Ing. Mgr. Janka Bednáriková    

 

II. Overovateľ:  Dušan Malko 

 

 

 

Ing. Vladimír Plžik                Ing. Milan Rybár 

    prednosta OcÚ                                starosta obce 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Z á p i s n i c a 

z 20. zasadnutia obecného zastupiteľstva, konaného 24. augusta 2005 
 

 

Prítomní:  

1. Ing. Milan Rybár – starosta obce 

2. Ing. Vladimír Plžik – prednosta OcÚ 

3. Božena Balková – kontrolórka obce 

          4. Elena Borsíková – zapisovateľka 

 

 

Poslanci: 

 1.  Ing. Mgr. Janka Bednáriková 

      2.  Ing. Peter Belica 

      3.  Ing. Eva Bencová 

4. Ing. Jarmila Bohušová 

5. Ing. Ján Jamriška 

 6.  MUDr. Eva Konvitová 

 7.  Ondrej Majtáň 

5. Dušan Malko 

6. Ing. Igor Miert 

        10. Ján Očka 

        11. Ján Zubček 

 

 

Hostia:  

1. Ivan Borič 

9      2. Peter Slobodník 

 

 

 Rokovanie OZ otvoril a viedol starosta obce Ing. Milan Rybár. Uviedol, že 

obecné zastupiteľstvo bolo zvolané v  stanovenej lehote a že poslanci OZ boli včas 

pozvaní. Skonštatoval, že všetci 11 poslanci OZ sú prítomní  a  zasadnutie je teda 

v zmysle § 2 Zákona SNR č. 369/90 Zb. o obecnom zriadení uznášania schopné. 

 

Za overovateľov zápisnice boli menovaní: 

          1. Ján Očka 

          2. Ing. Mgr. Janka Bednáriková 

 



Do návrhovej komisie boli navrhnutí a OZ jednomyseľne schválení: 

1.  Ing. Eva Bencová 

2.  Ing. Jarmila Bohušová 

3. Ing. Ján Jamriška 

 

Program:  1. Kontrola plnenia uznesení 

2. VZN o záväzných častiach územného plánu obce Sučany 

3. Informácia o činnosti RZ Plutva s. r. o. 

10                4. Zmeny rozpočtu obce 

11                5. Rôzne 

  6. Návrh na uznesenie 

 

K bodu 1. - V úvode zasadnutia OZ občan Ivan Borič poďakoval v mene 

obyvateľov „Podskaly“ starostovi obce a poslancom za vybudovanú 

novú cestu po  výstavbe kanalizácie, čím sa vyriešil ich dávny problém 

so stojatou dažďovou vodou. Na oplátku sa ponúkol, že aj on rád na 

požiadanie  pomôže obci. 

 

- Starosta obce informoval: 

a/ že v zmysle 18. zasadnutia OZ zodpovednému pracovníkovi  OcÚ 

bolo na jeden mesiac odobraté osobné ohodnotenie, 

b/ zmluvu s firmou ZIPP ohľadom bezplatného vykonania zemných 

prác na prepojenie káblovej televízie medzi Vrútkami a Sučanmi 

podpíše v nasledujúcich dňoch. 

 

- Prednosta informoval, že FO Tatran Sučany si bude od budúceho 

roka uplatňovať podiel 2 %  zaplatenej dane z príjmov fyzických osôb. 

 

- Podľa Ing. Jarmily  Bohušovej  nie je  adekvátny  postih  uložený 

zodpovednému pracovníkovi OcÚ, pripojil sa k nej aj Ján Zubček 

a Ing. Eva Bencová a žiadajú aby tento bol prehodnotený. 

Za túto požiadavku dal hlasovať starosta obce a boli za ňu: Ing. Ján 

Jamriška, Ondrej Majtáň, Ján Očka, Ján Zubček, Ing. Jarmila 

Bohušová, Ing. Mgr. Janka Bednáriková, Ing. Eva Bencová 

a hlasovania sa zdržali MUDr. Eva Konvitová, Ing. Igor Miert, Dušan 

Malko a Ing. Peter Belica. 

 

K bodu 2. Za návrh VZN o záväzných častiach územného plánu obce Sučany dal 

hlasovať prednosta OcÚ. Hlasovania sa zúčastnili všetci 11 poslanci 

a s návrhom jednomyseľne súhlasili.  Ďalej dal hlasovať o zamietnutí 



pripomienky /tvorí prílohu zápisnice/ k územnému plánu obce od 

Slovenskej elektrizačnej prenosovej sústavy, a. s. Bratislava, pretože 

táto bola doručená po stanovenom termíne. Všetci prítomní 11 

poslanci jednomyseľne súhlasili so zamietnutím pripomienky. 

 

K bodu 3. Kontrolórka obce B. Balková vyhodnotila výsledky hospodárenia RZ 

Plutva s. r. o. od 1. 1. do 31. 7. t. r. Strata za toto obdobie je 902 tis. 

Sk. Vzhľadom na tieto alarmujúce výsledky bolo zvolané valné 

zhromaždenie obchodnej spoločnosti, ktoré prijalo nasledovné 

opatrenia: 

- uzavrieť areál Plutvy od 3. 10. 2005, dovtedy pripraviť odstavenie 

chatiek a reštaurácie a vytipovať občanov na obecných službách na 

stráženie a ochranu objektov 

- športový dom prevádzkovať i naďalej   

- zrušiť nájomnú zmluvu na pracovné stroje UNC a DH 112 pre ich 

malú využiteľnosť a ponúknuť ich na odpredaj 

- znížiť počet pracovníkov RZ Plutva na: 1 THP, 1,5 prac.  bufetu 

ŠD, 1 recepčného v ŠD, 1 šoféra na fekálne vozidlo a 1 nočného 

strážnika Plutvy 

- pre obec zistiť možnosť rýchleho odpredaja areálu Plutvy alebo 

prenájmu 

- schváliť   úhradu   straty   spoločníkom  za    roky   2000  –  2004 a    

     zaúčtovanie     s     poskytnutou     pôžičkou   vo     výške      úhrady 

     4 202 669,82 Sk u RZ Plutva s. r. o. 

 

Predsedníčka DR povedala, že pravidelne uskutočňovali zasadnutia na 

ktorých riešili výsledky a navrhovali opatrenia - žiaľ tieto nepriniesli 

očakávaný výsledok. 

 

Predseda komisie správy majetku a finanačno ekonomickej hovoril, že   

4,5 roka sa prejavovali zlé hospodárske výsledky Plutvy, preto je 

neprijateľné, aby sa toto zariadenie prevádzkovalo i naďalej. 

 

Konateľ obchodnej spoločnosti na svoju obhajobu povedal, že mal 

určitú víziu ako bude riadiť činnosť Plutvy, ale občania nemajú 

peniaze a tohto roku bolo nepriaznivé počasie. V športovom dome je 

ubytovanie v katastrofálnom stave a vzrástla konkurencia / M. 

Závodský a B. Čech/.  

 

 



V diskusii: 

- Ondrej Majtáň navrhuje, aby sa za každú cenu udržala Plutva 

v prevádzke 

 

- podľa Ing. Evy  Bencovej by malo zariadenie produkovať dennú 

tržbu 17 tis. Sk, pri terajšej dennej tržbe cca 800 Sk  strata len 

narastá, preto nie je možné toto zariadenie naďalej prevádzkovať.  

Občania  obce tiež pripomienkujú, že obec investuje do 

neefektívnych a stratových činností. Podľa nej je teraz väčšia 

možnosť predaja, lebo sa blíži koniec hospodárskeho roka.  

 

- poslancovi Ing. Igorovi Miertovi  je ľúto, že takéto zariadenie už 

v obci nebude, ale podľa doterajších zlých skúseností ktoré sme 

mali  nesúhlasí s prenájmom areálu, ale je za jeho predaj – pripája 

sa k nemu aj Ján Očka. 

 

Starosta  obce  požiadal  poslancov  o súhlas  so  zatvorením  areálu   k 

3. 10. t. r. Hlasovania sa zúčastnili všetci poslanci a za zatvorenie 

hlasovali: Ing. Mgr. Janka Bednáriková, Ing. Peter Belica, Ing. Eva 

Bencová, Ing. Jarmila Bohušová, Ing. Ján Jamriška, MUDr. Eva 

Konvitová, Ing. Igor Miert, Ján Očka. Hlasovania sa zdržali Dušan 

Malko, Ondrej Majtáň a Ján Zubček.  

 

K bodu 4.    Za    zmeny   rozpočtu  obce,   ktorých   návrh  tvorí  prílohu  zápisnice    

                    boli všetci prítomní poslanci. 

 

Ďalej starosta obce predložil návrh, aby do rozpočtu obce pre rok 2006 

bol zapracovaný podiel obce na spolufinancovaní nákladov na 

obstaranie a zriadenie priemyselného parku vo výške 5% 

z rozpočtového nákladu, t. j. 2 238 tis. Sk (RN 44 475 tis. Sk) na 

výstavbu obslužnej komunikácie priemyselného parku a na vyvolané 

investície súvisiace s realizáciou kruhovej križovatky na ceste 1/18 

  Za návrh hlasovali jednomyseľne všetci poslanci.  

 

K bodu 5. Rôzne: 

- Ing. Jarmila Bohušová informovala o rokovaní komisie výstavby 

ÚP a ŽP na ktorej prejednávali pripomienky k ÚP. Pripomenula, že 

treba sledovať dodržiavanie termínov uvedených v rozkopávkových 

povoleniach a mať zdokumentovaný technický stav ciest, ktorý by 

slúžil pri preberacích konaniach. Ďalej upozornila, že 



podnikateľom, ktorí poskytujú  ubytovanie  treba upraviť daň 

z nehnuteľnosti a poplatky za vývoz komunálneho odpadu. 

 

- Prednosta OcÚ informoval o využití a výkonoch mechanizmov na 

údržbu miestnych komunikácií a verejnej zelene, ktoré 

obhospodaruje obecná polícia. Za uplynulých sedem mesiacov zisk 

predstavuje čiastku 160 tis. Sk. 

 

  Celá rozhodujúca problematika z dnešného zasadnutia obecného 

zastupiteľstva bola zahrnutá do návrhu na uznesenie. Návrh na uznesenie 

vypracovala  členka návrhovej komisie – Ing. Eva Bencová. Hlasovania sa 

zúčastnilo 11 prítomných poslancov a všetci boli za jeho prijatie. 

 

 

 Rokovanie ukončil starosta obce Ing. Milan Rybár a prítomným poďakoval 

za účasť. 

 

 

Zapísala: Elena Borsíková 

 

 

I.        Overovateľ:  Ing. Mgr. Janka Bednáriková    

 

II. Overovateľ:  Ján Očka 

 

 

 

 

 

Ing. Vladimír Plžik                Ing. Milan Rybár 

    prednosta OcÚ                                starosta obce 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Z á p i s n i c a 

z 21. zasadnutia obecného zastupiteľstva, konaného 7. novembra 2005 
 

 

Prítomní:  

1. Ing. Milan Rybár – starosta obce 

2. Ing. Vladimír Plžik – prednosta OcÚ 

3. Božena Balková – kontrolórka obce 

          4. Elena Borsíková – zapisovateľka 

 

 

Poslanci: 

 1.  Ing. Mgr. Janka Bednáriková 

      2.  Ing. Peter Belica 

      3.  Ing. Eva Bencová 

6. Ing. Jarmila Bohušová 

7. Ing. Ján Jamriška 

 6.  MUDr. Eva Konvitová 

 7.  Ondrej Majtáň 

7. Dušan Malko 

8. Ing. Igor Miert 

        10. Ján Očka 

        11. Ján Zubček 

 

 

Hostia:  

1. Jozef Farkaš 

12      2. Peter Slobodník 

 

 

 Rokovanie OZ otvoril a viedol starosta obce Ing. Milan Rybár. Uviedol, že 

obecné zastupiteľstvo bolo zvolané v  stanovenej lehote a že poslanci OZ boli včas 

pozvaní. Skonštatoval, že všetci 11 poslanci OZ sú prítomní  a  zasadnutie je teda 

v zmysle § 2 Zákona SNR č. 369/90 Zb. o obecnom zriadení uznášania schopné. 

 

 

Za overovateľov zápisnice boli menovaní: 

          1. Ján Zubček 

          2. Ing. Ján Jamriška  

 



 

Do návrhovej komisie boli navrhnutí a OZ jednomyseľne schválení: 

1.  Ondrej Majtáň 

2.  Dušan Malko 

3. Ing. Peter Belica  

 

Program:   

1. Kontrola plnenia uznesení 

2. Informácia o činnosti RZ plutva s r. o. 

3. Zmeny rozpočtu obce 

4. Informácie o činnosti komisií 

5. Zostavenie inventarizačných komisií k inventarizácii 

majetku a záväzkov k 31. 12. 2005 

6. Rôzne 

7. Návrh na uznesenie 

 

K bodu 1.  Kontrolu plnenia uznesení uskutočnil starosta obce: 

a/ stavebný technik zaviedol priebežnú fotodokumentáciu  závad po    

rozkopávkach na výstavbe kanalizácie 

b/ kontrolórka obce na živnostenskom úrade zistila, že občania Čech 

a Závodský nemajú živnosť  

 

K Bodu 2. - Starosta obce konštatoval, že v zmysle opatrení valného      

zhromaždenia a dozornej rady pri RZ Plutva a uznesenia OZ bol 

areál PLUTVY uzatvorený 3. 10. 2005 a prijali sa   na 

zabezpečenie a ochranu majetku tohto zariadenia potrebné 

opatrenia. 

 

- Kontrolórka obce informovala o výsledkoch hospodárenia 

v zariadení Plutva. Strata na hospodárení  v jednotlivých mesiacoch 

roku 2005 čoraz viac narastala a k 30. 9. 2005  bola 1037 tis. Sk. 

Tlmočila nasledovné návrhy VZ pre vyriešenie súčasnej finančnej 

situácie RZ Plutva s r. o.: 

 

     a/ poskytnutie krátkodobej  pôžičky  na  uhradenie  nedoplatkov  za  

     odobratú  elektrickú  energiu  od  VE  Trenčín v sume 369 086,- Sk 

 

b/ poskytnutie krátkodobej pôžičky na  uhradenie odstupného, ktoré  

bude    vyplatené    zamestnancom    v    zmysle  Zákonníka    práce  

a Kolektívnej zmluvy, jedná sa cca o 260 tis. Sk 



c/ vzhľadom na nereálnosť vrátenia poskytnutej pôžičky vo výške 

919 758,- Sk  poskytnúť túto  RZ Plutva s r. o. ako finančný dar                    

na kompenzáciu vzájomných pohľadávok a záväzkov. 

 

Ďalej  informovala, že  k  30. 9. 2005  vykonala  v  spolupráci    

s inventarizačnou komisiou inventúru majetku v zariadení Plutva a  

o jeho  súčasnom personálnom obsadení a výhľade hospodárenia do 

konca roku 2005.  

 

- Predseda komisie správy majetku a finančno ekonomickej tlmočil 

stanovisko členov, že ak ŠD nebude fungovať s vyrovnaným 

hospodárskym výsledkom dôjde k výmene konateľa, alebo sa dá do 

prenájmu - alebo pôjde pod správu  obecného úradu. 

 

- V rozpočte obce na rekonštrukciu ŠD je plánovaných 1 515 tis. Sk -

uviedol starosta obce. Hygienické zariadenia a elektroinštalácia je 

v dezolátnom stave, navrhuje preto, aby rekonštrukčné práce 

športového domu boli robené etapovite. V prvom rade 

rekonštrukcia elektroinštalácie a sanitárnych zariadení. Zmenu 

projektu a rozsah prác bude prejednávať s vybraným dodávateľom 

z verejného obstarávania. 

 

 

- So starostovým zámerom  súhlasia aj Ing. Jarmila Bohušová a Ing. 

Peter Belica. Navrhujú z Plutvy presťahovať postele, paplóny 

a posteľné oblečenie ktoré je v ŠD už poškodené. 

 

K bodu 3.     -    Z dôvodu zmien na podielových daniach ktoré sú vyššie o 1700 tis.  

 Sk  dochádza  k  zmene  rozpočtu /  návrh  zmeny  tvorí  prílohu       

 zápisnice/ - informoval prednosta. 

 

- Starosta povedal, že nie je ekonomické robiť rozsiahlu 

rekonštrukciu  obecného úradu, stále sa snaží získať budovu od 

plynárov,  kde by prechodne mohol byť umiestnený obecný úrad do 

jeho novej výstavby,  potom by budova mohla slúžiť pre účely 

knižnice. 

 

- Predseda komisie správy majetku a finančno ekonomickej tlmočil, 

že komisia berie na vedomie uvedené úpravy rozpočtu obce 

a základnej školy a doporučuje ich schválenie. 



- Písomné spracovanie plnenia rozpočtu obce  a ZŠ SNP k 30. 9. 

2005 tvorí prílohu zápisnice. 

 

- Prednosta OcÚ navrhol, aby finančné prostriedky z rezervného 

fondu boli použité na riešenie havarijnej situácie vo vykurovaní 

požiarnej zbrojnice a na opravu strechy ZŠ SNP. Tento návrh 

podporujú všetci poslanci. 

 

 

K bodu 4.    Komisia výstavby, ÚP a ŽP prejednávala na svojom zasadnutí dňa                              

                    19. 10.t.r.:  

- Žiadosť Jána Adamovského o odkúpenie pozemku č. KN 2116/55 

o výmere 154 m2,vedľa rodinného domu ktorý doposiaľ mal slúžiť 

ako prístupová cesta na strelnicu - komisia doporučuje pripraviť 

parcelu na odkúpenie za cenu 100,- Sk/m2, 

odpovedal na to starosta obce, že nesúhlasí s navrhovanou cenou 

pre Jána Adamovského - doporučuje predaj za cenu 40,-Sk/m2 

a navrhuje uzatvorenie zmluvy o budúcej zmluve s Prefou a. s. 

o odkúpení pozemku na prístupovú cestu ku strelnici. 

 

- Prefa a. s. Sučany je ochotná odpredať obci parcelu na vybudovanie 

náhradnej komunikácie ku strelnici, a po ujasnení kade bude viesť 

cesta    komisia navrhuje zabezpečenie vyhotovenia geometrického 

plánu. 

 

- Vlastníkom   garáži   postavených  na  pozemku   p.  Mlynára  boli  

pridelené náhradné pozemky a to: 

Jozefovi Kapustovi KN 2100/133 vo výmere 20 m2, 

Jurajovi Matulovi ml. KN 2100/134 vo výmere 21 m2, 

Jurajovi Matulovi st.  KN 2100/135 vo výmere 21 m2 

Petrovi Humajovi KN 2100/138 vo výmere 21 m2 

Komisia navrhuje za cenu 100,- Sk/m2.. 

Parcelu KN 2100/132 nedoporučujú odpredať, lebo táto by mala 

slúžiť ako prístupová komunikácia k plánovanej výstavbe ďalších 

20 garáží. Navrhujú, aby budúci záujemcovia o tieto pozemky boli 

upozornení, že parcela sa nachádza na násype. 

 

- Upozorňujú, že od 1. 1. 2006 je obec povinná zabezpečiť zber  

biologického odpadu, preto je potrebné doplnenie VZN obce 

o problematike biologického odpadu, komisia doporučuje, aby 



potom v obecnom dvore odpadu bola zabezpečená stála služba 

/napr. pracovníkmi VPP/.  

 

- Žiadosti Ivana Segeča, o prenájom cca 3 m2 z parcely KN 1968/2  

za účelom podnikania komisia doporučuje vyhovieť za podmienky, 

že na svoje náklady premiestni tu osadené reklamačné tabule na 

určené miesto. Dobu prenájmu navrhujú do 31. 12. 2006. 

 

- Ing. Milan Paľo a Emília Špaleková žiadajú odkúpenie pozemku, 

ktorý je medzi ich parcelami, komisia predaj tohto pozemku 

nedoporučuje, ale navrhujú jeho prenájom na dobu 5 rokov za cenu 

dohodou. 

 

- Jaroslav Jamriška opätovne žiada o odkúpenie parciel 873, 872,    

871/1 a 871/3, komisia predaj nedoporučuje pokiaľ nie je  

vypracovaný územný plán zóny. 

 

- Komisia doporučuje v rozpočte na rok 2006 vyčleniť finančné 

prostriedky na rekonštrukciu chodníkov. 

 

- Ďalej komisia žiada, aby každá žiadosť o povolenie výrubu stromov 

bola im predložená na pripomienkovanie 

 

Členovia komisia kultúry a športu  na svojom zasadnutí riešili 

- zlý technický stav podlahy v RKD a navrhli do veľkej sály 

     podlahovú  krytinu 

 

-    oboznámili sa s obsahom kroniky za 2. štvrťrok 2005, ktorý po  

     pripomienkach aj schválili 

 

- doporučujú schváliť príspevok na športovú činnosť FO – Tatran vo  

     výške 25 tis. Sk 

 

- s poľutovaním skonštatoval predseda komisie, že sme si    

     nepripomenuli 180. výročie      narodenia Ď.Langsfelda.  

 

     Starosta obce doplnil správu komisie o návrh, aby pamätná izba Dr.    

     Milan Hodžu bola umiestnená v dome Ď. Langsfelda. 

 



Predseda komisie verejného poriadku informoval, že na zasadnutí 

riešili susedské spory. 

 

Komisia sociálno zdravotná, školstva a mládeže navrhla deviatim 

občanom poskytnutie sociálnej pomoci .  

 

Komisia správy majetku a finančno ekonomická v zmysle uznesenia 

z predchádzajúceho  OZ sa zaoberala rozhodnutím starostu 

o finančnom postihu zodpovedného pracovníka obce. Komisia sa 

stotožňuje s rozhodnutím starostu  a považuje postih za dostatočný. –  

 

Kontrolórka obce ich informovala  o nedoplatkoch na  miestnych 

poplatkov a dane z nehnuteľnosti. Navrhujú, aby príslušní pracovníci 

obce zistili ako riešia neplatičov v Martine a vo Vrútkach. 

 

Starosta obce túto informáciu už získal od mesta Vrútok, kde sociálne 

odkázaní občania  za odvoz TKO zaplatia 80,- Sk na rok  a zvyšnú 

čiastku si musia odpracovať na verejno prospešných prácach. 

Navrhuje, aby sme si aj my zaviedli takúto praktiku.  

 

K bodu 5.    Starosta obce vydal príkaz na vykonane riadnej inventarizácie majetku                     

a záväzkov k 31. októbru 2005 a za tým účelom menoval nasledovné 

komisie: 

 

a) Hlavnú inventarizačnú komisiu v zložení: 
 

Predseda: Ing. Milan Rybár – starosta obce 

Tajomník: Ing. Vladimír Plžik – prednosta OcÚ 

Členovia: Ing. Peter Belica,Elena Borsíková, Magdaléna Rybárová,        

Daniela Ligačová  

 

b) Dielčie inventarizačné komisie: 

 

obecný úrad,  predseda: Ing. Janka Jamrišková 

OP, PO            členovia: MUDr. Eva Konvitová, Dušan  

                                         Malko, Tajana Podhorská, Ján Čičerin 

 

BF, VPS, DS, OK  predseda: JUDr. Jozef Petráš CSc 

MKS, KD, Dom Ď.L. členovia: Ing. Ján Jamriška, Ján Zubček, 



Magdaléna Hvizdáková, Milan Záborský, 

Katarína Miháliková 

   

ZŠ SNP,   predseda: Ing. Eva Bencová 

                   ŠJ pri ZŠ SNP  členovia: Ing. Mgr. Janka Bednáriková, Lucia  

                                                             Smiková, Mgr. Ján Križo,  Mgr. Tatiana  

Dolinská, Alena Muchová 

 

MŠ a ŠJ:   predseda: Ing. Ivan Bulej 

členovia:  Andrea Krčulová, Milena Burdová, 

Gabriela Čechová, Ján Očka  

 

RZ PLUTVA s.r.o. predseda: Ing. Jarmila Bohušová 

TJ Tatran            členovia: Ondrej Majtáň, Ing. Igor Miert 

 

c) Dokladovú inventarizáciu účtov,pohľadávok,záväzkov  a pokladne: 

 
Magdaléna Rybárová, Tajana Podhorská, Anna Ferková 

 

d) Likvidačnú a škodovú komisiu: 

 

Ing. Peter Belica, Ing. Ivan Bulej, JUDr. Jozef Petráš Csc,  

Ing. Bc.  Janka Jamrišková, Magdaléna Rybárová 

 

K bodu 6. - Spoločnosť MARTICO s. r. o. Martin predložila obci správu  

o prevádzke a rozvoji TKR Sučany /tvorí prílohu zápisnicu/. Ich zámer  

bol predložený na posúdenie aj komisii správy majetku a finančno  

ekonomickej ktorá doporučuje prijatie ich prezentovaného zámeru,  

s tým, že obec predá súčasné káblové rozvody za cenu 25 tis. Sk  

a Martico zabezpečí celoplošný rozvod v rovnakej kvalite a rozsahu  

ako má mesto Martin.  

 

- Jana Očková vedúca volejbalového družstva Francesca žiada 

o príspevok na preplácanie prenájmu v telocvični ZŠ SNP – všetci 

prítomní poslanci jednomyseľne súhlasia s preplácaním prenájmu 

volejbalovému oddielu Francesca. 

 

- GBAS Sučany žiada o príspevok na obnovu nápisu na budove 

školy.Prítomní poslanci sa jednomyseľne  dohodli na čiastke 15 tis. Sk. 

 



- Kolkársky klub Tatran Sučany žiada uhradenie nákladov spojených 

s účasťou kolkárskeho klubu na Európskom pohári v Rakúsku – 

prítomní poslanci s návrhom poskytnutia čiastky 30 tis. Sk 

jednomyseľne súhlasia. 

 

- Stolnotenisový oddiel žiada príspevok na bežnú činnosť. OZ 

navrhuje príspevok vo výške 4 tis. Sk. 

 

- Prednosta OcÚ žiada o schválenie odpísania nevymožiteľnej 

pohľadávky vo výške 54 119,- Sk Severoslovenským tehelniam Žilina   

v zmysle uznesenia Okresného súdu Žilina vydaného na základe 

exekučného konania vykonaného súdnym exekútorom Ing. Bc. 

Karolom Mihalom – poslanci s tým súhlasia a žiadajú kontrolórku 

obce, aby do budúceho zasadnutia OZ vyhotovila prehľad všetkých 

dlžníkov obce. 

 

-  Ladislav Bohuš žiada o odkúpenie vyradeného zametacieho stroja 

PREMETA, OZ jednomyseľne súhlasí s odpredajom za cenu šrotu. 

 

- Predseda komisie správy majetku a finančno ekonomickej Ing. 

Peter Belica navrhol starostovi obce a kontrolórke vzhľadom na ich 

podiel na hospodárskej a ekonomickej situácii obce koncoročné 

odmeny vo výške 30 % ich mesačného platu za 11 mesiacov roku 

2005, za predložený návrh hlasovali Ing. Mgr. Janka Bednáriková, Ing. 

Peter Belica, Ing. Eva Bencová, Ing. Jarmila Bohušová, Ing. Ján 

Jamriška, Ondrej Majtáň, Dušan Malko, Ing. Igor Miert a Ján Očka, 

hlasovania sa zdržali MUDr. Eva Konvitová a Ján Zubček.   

 

- Žiadosť spoločnosti A. M. AXON, spol. s r. o. Bratislava 

o vyjadrenie k prevádzkovaniu stávkových hier pomocou 

elektromechanických ruliet a elektromechanických kociek v disco 

biliard clube OREA predložil prednosta OcÚ, v rozprave niektorí 

poslanci s tým nesúhlasili preto prednosta požiadal o hlasovanie, 

ktorého sa zúčastnili všetci poslanci. Proti prevádzkovaniu týchto hier 

boli: Ján Očka, Ján Zubček, MUDr. Eva Konvitová, Ing. Mgr. Janka 

Bednáriková, Ing. Igor Miert. Hlasovania sa zdržali Ondrej Majtáň, 

Ing. Ján Jamriška, Dušan Malko, Ing. Jarmila Bohušová, Ing. Eva 

Bencová a Ing. Peter Belica. 

 

- Stredoslovenská energetika, a. s. Žilina súhlasí s požiadavkou obce 



bezplatného prevodu pozemku parc. KN č. 2968/2 – zastavaná plocha 

o výmere 4421 m2 na obec, za určitých podmienok, ktoré sú uvedené 

v liste došlom 22. 9. 2005 /tento tvorí prílohu zápisnice/ - informoval 

starosta obce, 

 

-  Prednosta OcÚ tlmočil: 

-  poďakovanie ECAV Sučany za poskytnutý finančný príspevok na  

kúpu elektronického organu 

- informáciu disco biliard clubu OREA o ukončení pravidelného 

usporiadania diskoték a o otvorení pizzérie 

- Ladislav Cicko, Ul. Fučíkova 14 a Renáta Rácová, Ul. partizánska 

24 požiadali o zrušenie nájmu pridelených bytov. Prednosta 

navrhuje pridelenie bytov ich príbuzným. Byt na Ul. Fučíkovej 14 

jeho dcére Nataši Čonkovej a byt na Partizánskej 24 jej matke Anne 

Rácovej. Všetci prítomní s tým bez pripomienok súhlasili, 

 

- Starosta obce informoval poslancov že monografia obce je hotová 

a môžu si ju prísť na obecný úrad pozrieť 

 

- Ing. Eva Bencová pripomenula, že železničná zastávka, najmä pre 

cestujúcich smerom do Vrútok je i naďalej vo veľmi zlom 

technickom stave. Nápravu, ktorú prisľúbili železnice 

neuskutočnili. 

 

-  Kontrolórka obce vykonala previerku na obecnej polícii 

a u obecného hasičského zboru. Veľmi kladne zhodnotila ich prácu na 

úrovni riešenia priestupkov, vykonaných zásahov a vykonávania prác 

traktorom, nákladným autom  a pracovnými strojmi ktoré prešli z s. r. 

o. Plutva. Za krátke obdobie zarobili pre obec 189 tis. Sk. 

 

-  Marta Ďubáková podala žiadosť o predĺženie prenájmu na 

reštauráciu Gól o tri roky. Prednosta OcÚ informoval, že v ZŠ SNP sa 

vytvára miesto špeciálneho pedagóga na ½ úväzok – s čím aj poslanci 

súhlasia. 

 

   Celá rozhodujúca problematika z dnešného zasadnutia obecného 

zastupiteľstva bola zahrnutá do návrhu na uznesenie. Návrh na uznesenie 

vypracoval  člen návrhovej komisie – Ondrej Matáň. Hlasovania sa zúčastnilo 11 

prítomných poslancov a všetci boli za jeho prijatie. 

 



 

 Rokovanie ukončil starosta obce Ing. Milan Rybár a prítomným poďakoval 

za účasť. 

 

 

Zapísala: Elena Borsíková 

 

 

I.        Overovateľ:  Ján Zubček     

 

II. Overovateľ:  Ing. Ján Jamriška  

 

 

 

 

 

Ing. Vladimír Plžik                Ing. Milan Rybár 

    prednosta OcÚ                                starosta obce 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Z á p i s n i c a 

z 22. zasadnutia obecného zastupiteľstva, konaného 15. decembra 2005 
 

 

Prítomní:  

1. Ing. Milan Rybár – starosta obce 

2. Ing. Vladimír Plžik – prednosta OcÚ 

3. Božena Balková – kontrolórka obce 

          4. Elena Borsíková – zapisovateľka 

 

 

Poslanci: 

 1.  Ing. Mgr. Janka Bednáriková 

      2.  Ing. Peter Belica 

      3.  Ing. Eva Bencová 

8. Ing. Jarmila Bohušová 

9. Ing. Ján Jamriška 

 6.  MUDr. Eva Konvitová 

 7.  Ondrej Majtáň 

9. Dušan Malko 

10. Ing. Igor Miert 

        10. Ján Očka 

        11. Ján Zubček 

 

 

Ďalej boli prítomní: Janka Gejdošová a Magdaléna Hvizdáková – pracovníčky 

obecného úradu 

 

 

 Rokovanie OZ otvoril a viedol starosta obce Ing. Milan Rybár. Uviedol, že 

obecné zastupiteľstvo bolo zvolané v  stanovenej lehote a že poslanci OZ boli včas 

pozvaní. Skonštatoval, že všetci 11 poslanci OZ sú prítomní  a  zasadnutie je teda 

v zmysle § 2 Zákona SNR č. 369/90 Zb. o obecnom zriadení uznášania schopné. 

 

 

Za overovateľov zápisnice starosta obce určil: 

          1. Ondreja Majtáňa 

          2. Jána Zubčeka  

 



Do návrhovej komisie starosta obce navrhol a OZ ich jednomyseľne 

schválilo: 

1.  Ing. Evu Bencovú 

2.  Dušana Malku 

4. Ing. Jána Jamrišku  

 

Program:  1. Kontrola plnenia uznesení 

  2. VZN  o miestnych daniach na rok 2006 č. 03/2005 

3. VZN  o miestnom poplatku za komunálne a drobné  stavebné   

    odpady č. 04/2005                                                                                                                                   

4. VZN o nakladaní s komunálnymi odpadmi a drobnými stavebnými  

              odpadmi č. 05/2005 

5. Štatút povodňovej komisie 

13                6. Plán práce hlavnej kontrolórky obce na rok 2006 

14                7. Informácia o činnosti RZ PLUTVA s. r. o. 

15                8. Zmeny rozpočtu obce a ZŠ v roku 2005 

16                9. Rozpočet obce a ZŠ na rok 2006 

17              10. Informácia o činnosti komisií 

18              11. Rôzne 

19              12. Návrh na uznesenie 

 

K bodu 1.  Kontrolu plnenia uznesení uskutočnil starosta obce: 

skonštatoval, že  komisia výstavby ÚP a ŽP uložené úlohy splnila až 

na doloženie stanoviska k výrubu topoľov pri cintoríne od ochrancov 

prírody  

b/ kontrolórka obce vyhotovila prehľad pohľadávok a tento tvorí 

prílohu zápisnice. 

K bodu 2.   VZN č. 03/2005 o miestnych daniach na rok 2006 prezentovala  

pracovníčka na úseku daní a MP Magdaléna Hvizdáková. Požiadala  

poslancov, aby si  opravili v čl. II. bode E/  slovo „okrem“ na vrátane, 

a ďalej  poinformovala o zmenách vo VZN oproti predchádzajúcemu, 

ktoré vyplývajú zo zmeny zákona.  

Za predložený návrh VZN aj s vznesenými pripomienkami  dal 

hlasovať zástupca starostu. Hlasovania sa zúčastnilo 11 poslancov 

a všetci boli za prijatie uvedeného VZN. 

K bodu 3. VZN č.04/2005 o miestnom poplatku za komunálne a drobné  stavebné 

odpady č. 04/2005 doplnila o vznesené pripomienky Janka Gejdošová,  

ktorá uvedené VZN spracovala. Za uvedené VZN so zapracovanými  

pripomienkami dal hlasovať zástupca starostu. Hlasovania sa zúčastnili  

všetci 11 poslanci a hlasovali za jeho prijatie. 



K bodu 4.  VZN o nakladaní s komunálnymi odpadmi a drobnými stavebnými  

odpadmi č. 05/2005, k návrhu neboli vznesené žiadne pripomienky,  

preto dal zástupca starostu hlasovať za jeho prijatie. Všetci prítomní 11  

poslanci jednomyseľne návrh odsúhlasili. 

K bodu 5.  Štatút povodňovej komisie, ktorý tvorí prílohu zápisnice poslanci  

prijali bez pripomienok. 

K bodu 6. Plán práce hlavnej kontrolórky obce na rok 2006 – tvorí prílohu  

zápisnice zobrali poslanci na vedomie 

K bodu 7.  Informácia o činnosti RZ PLUTVA s. r. o.: k/ 

K bodu 8. Zmeny rozpočtu obce a ZŠ v roku 2005 

K bodu 9. Rozpočet obce a ZŠ na rok 2006 

 

 

 

 

 

 

 

 


